
Forskarskolan Matematik 
 
Alla var positiva till förslaget. 
 
Alla tyckte det var rimligt att doktorander även fortsättningsvis ska kunna tillgodoräkna sig 
kurser från sin Master, givet att de är på rätt nivå, dvs på forskarutbildnings- alt. 
kombinerad master/forskarutbildningsnivå, och att de enligt examinator passar in i 
forskarutbildningen. Mats Andersson påpekade att det är viktigt att det finns utrymme för 
individanpassning av forskarutbildningar, givet dess individuella karaktär. Daniel Persson 
tyckte att det var väldigt bra om detta verkligen ledde till att minska kurstrycket, vilket han 
som handledare upplevt som ett problem. 
 
Sedan diskuterade vi möjligheten för redan antagna doktorander att övergå till en eventuell 
ny kursplan med mindre kurskrav. Detta ansågs vara bra om det gick. 
 


